
گروه ســینما و تلویزیون - فیلم ســینمایی »هفت و نیم« 
به کارگردانــی نوید محمودی برش هایــی پراکنده و متنوع از 

مشکلات اجتماعی و خانوادگی زنان را به تصویر می کشد.
نوید و جمشــید محمودی پس از فیلــم چند متر مکعب 
عشــق که علاقه مندان متعددی داشت به طور حرفه ای و مستمر 

فعالیتشان را در سینما و تلویزیون ادامه دادند. 
ســریال هایی که در این سال ها ساخته اند اگرچه مضمون 
اجتماعی داشــته اما به دلیل شــرایط و فضای تلویزیون با آثار 
سینمایی شــان کاملا متفاوت اســت. با این همه می توان ردپای 
نگاه و ســلیقه آنها در روایت قصه، میزانســن و انتخاب بازیگر 

را در آثارشان دید. 
در اغلب آثار ســینمایی این دو برادر فیلمساز و تهیه کننده 
مســائل زنان و مردان مهاجر افغان، روایت شده و آشنایی آنها با 
زندگــی مهاجران، به ارائه تصویری واقعی و گاه تکان دهنده از 

وضعیت این گروه منجر شده است.
هفت و نیم ادامه همان نگاه و مســیر است، فیلم ساختاری 
اپیزودیک دارد و در هر بخش، قصه یک زن روایت می شود، زنی 
در آستانه ازدواج و درگیر بحران. مثل اغلب فیلم های اپیزودیک، 

غنــای همه قصه ها به یک اندازه نیســت و بعضــی اپیزودها و 
داستانک ها جذاب تر و دوست داشتنی تر از بقیه هستند. مثل قصه 
»ناهید« با بازی خوب آناهیتا افشار که موقعیتی هولناک را روایت 
می کند، یا اپیزود »نیلوفر« با بازی شیدا خلیق که فضاسازی خوبی 

دارد و تنوع بصری به فیلم داده است.
هفت و نیم فیلمی تلخ اســت، هیچ یک از شــخصیت ها 
فرجامی روشــن ندارند، تیرگی ها آنچنــان غلیظند که حتی از 
پس لباس ســفید عروس هم ســیاهی بر همه چیز چیره شــده. 
هفت و نیم بخشــی از واقعیت را روایــت می کند و این تلخی 
از دل واقعیتی آمده که همه ما بیش و کم با آن آشــنا هســتیم. اما 
تکرار بعضی مضامین و حتی اســتفاده از بازیگرانی مشخص در 
فیلم های برادران محمودی باعث می شود طراوت این سینما که 
در چند متر مکعب عشق به امتیاز فیلم تبدیل شده و جهانی تازه 

مقابل چشمانمان گشوده بود، کمرنگ و کم اثر شود.
برادران محمودی باهوش و مســتعدند، مثل همه مهاجران 
در جهان با مشــکلات فراوان و شــاید در رقابتی دشــوار خود 
را ثابــت کرده اند اما برای همــه مهاجران افغان نمونه هایی قابل 
توجه در اراده و موفقیت هســتند. فرشته حسینی بازیگر جوان 
فیلم هم اصالتا افغان اســت، اما به ســینمای حرفه ای راه یافته و 

رشد کرده است.
فیلم هفــت و نیم به رونا مادر بــرادران محمودی تقدیم 
شــده. ادای دین به مادری که فرزندانی مســتقل و توانا پرورش 
داده است. کاش برادران محمودی در آثار بعدی خود، تصویری 
تازه از زنان و مردان مهاجر افغان برایمان بســازند. تصویری از 
انســان هایی بااراده که توانسته اند بر تلخی ها و بی عدالتی ها غلبه 
کنند، زنان و مردانی که جنگ و خشونت سد راهشان نشده و به 
رویاهایشان دست یافته اند. آدم هایی که نه در ایران و نه در هیچ 
کجای جهان کم نیســتند. شبیه خودشان، رونا، فرشته حسینی و 

بسیاری دیگر.

گروه ســینما و تلویزیون -دبیر »کرونا و من؛ یک روایت 
تصویری« معتقد اســت این پروژه به نوعی مراوده مستندسازان 
حرفــه ای با مستندســازان غیرحرفه ای در راســتای گردآوری 

روایت های مردمی از کرونا است.
پیروز کلانتری مســتند ساز و دبیر پروژه »کرونا و من؛ یک 
روایــت تصویری« درباره آخرین وضعیــت اجرایی این رویداد 
هنــری گفت: رویکرد انجمن مستندســازان ســینمای ایران به 
گونه ای پیوند دادن فضای مستندسازی با فعالیت های اجتماعی و 
تصویرهایی که با دوربین های ساده گرفته می شود، است. هرچند 
فضای حرفه ای مستندســازی با فضای ثبــت زندگی روزمره از 
طریــق دوربین ها و تلفن های همراه، تفاوت دارد، اما ما ســعی 
کرده ایم شرایطی را فراهم کنیم که این ۲ گروه بتوانند آثار یکدیگر 

را ببینند و با هم مراوده داشته باشند.
وی بیــان کرد: پیرو همین توجه و رویکرد، پروژه »کرونا و 
من؛ یک روایت تصویری« شکل گرفت که به گونه ای می توان آن 
را گردآوری روایت های تصویری مردم از شرایط کرونا در کشور 
دانســت. در این پروژه ســه موضوع »خانه«، »شهر« و »روابط« را 

مورد توجه قرار داده ایم.
این مستندســاز توضیح داد: هر کدام از این ســه بخش به 
بخش های دیگری تقسیم می شود. در بخش شهر زیربخش های 
رفت وآمد، محله و کوچه، خرید، فضای کار، پیاده روی، گشــت 
و تماشــا، دیدار، فضای عمومی، فضای خــاص، پاتوق، خورد 
و خوراک و مردم شــهر را داریــم. در بخش خانه زیربخش های 
اتاق خود، فضای خانواده، حیاط، تراس، پشــت بام، اشیا، خورد 
و خــوراک، مراقبت، ورود به خانه و خروج از خانه، همســایه، 
مجتمع مســکونی، خانه های روبرو، شــب و روز را داریم. و در 
بخش روابط، زیربخش ها شامل پدر و مادر، همسر، فرزند، عشق، 
دیگری، با خود، خاطره، فضای مجازی، جدایی، آشــتی، اشــیا، 

طبیعت و حیوانات می شود.

وی تاکید کرد: آثاری که برای این پروژه در نظر گرفته شده 
است باید زیر ۷ دقیقه باشد، به این دلیل آثار مورد نظر باید زیر ۷ 
دقیقه ســاخته شود که قرار نیست کارهای حرفه ای و کارگردانی 
شده و تخصصی ساخته شود بلکه باید به دنبال همان جنس نگاه 

و حس مردمی به موقعیت ها بروز پیدا کند.
کلانتــری گفــت: اینکه تــا چه انــدازه تولیداتــی که از 
شــرکت کنندگان ارائه می شود در روش زندگی در شرایط فعلی 
کرونا تأثیرگذار باشــد را نمی دانم. اما این را هم باید گفت که ما 
در شــرایط خاصی زندگی می کنیم و ثبت اینکه مردم در شــکل 
گســترده تری و فراتر از هنرمندان و فعالیت های هنری چگونه با 

این شرایط مواجه می شوند، بسیار مهم است.
وی توضیح داد: در واقع این ثبت کردن لحظه ها و شــرایط 
می تواند بخشــی از کاری باشد که سینمای مستند چه به صورت 
حرفــه ای و چه بــه صورت غیر حرفه ای به خوبــی آن را انجام 
می دهد.کلانتــری در پایــان گفت: در کنار بحــث کرونا و ثبت 
لحظه ها، امیدوارم شــرایطی فراهم شود که انجمن مستندسازان 
سینمای ایران هر سال، با هدف گردآوری روایت تصویری مردم 
موضوعی را انتخاب کند تا مردم آثار خود را به انجمن ارسال کنند.

مراوده حرفه ای ها و آماتورها در »کروناومن«زنان در مخمصه

گروه سینما و تلویزیون -  چهل و چهارمین جشنواره فیلم هنگ کنگ علی رغم 
لغو به دلیل شیوع ویروس کرونا فهرست برندگان خود را معرفی کرد و جایزه بهترین 

بازیگر مرد خود را به فیلمی از ایران اختصاص داد.
جشنواره بین المللی فیلم هنگ کنگ امسال قرار بود از تاریخ ۲۴ مارس تا ۶ آوریل 
)۵ تا ۱۸ فروردین( برگزار شود که بنا بر اعلام مسئولان، این رویداد سینمایی به سبب 
شیوع ویروس کرونا به تعویق افتاد و بنا بر این بود که در ماه اوت برگزار شود اما موج 
جدید شیوع ویروس کرونا در نهایت مسئولان جشنواره را ناگزیر به لغو دوره چهل و 

چهارم این رویداد سینمایی کرد. 
اما این رویداد ســینمایی برای حمایت از آثار سینمایی اقدام به معرفی فیلم های 
انتخاب شده در این رویداد سینمایی کرد و فهرست برندگان را نیز امروز منتشر کرد. 

فیلم »بیگانه« به کارگردانی نادر ساعی ور که به نمایندگی از سینمای ایران در بخش 
رقابتی اصلی )رقابتی سینمای جوان( جشنواره فیلم هنگ کنگ حضور داشت در نهایت 
موفق به کسب جایزه بهترین بازیگر مرد این دوره از جشنواره برای بختیار پنجه ای شد. 
پنجه ای پیش از این نیز توانسته بود جایزه بهترین بازیگر مرد شصت و ششمین 
جشنواره بین الملی فیلم تائورمینا در کشور ایتالیا را نیز برای نقش آفرینی در فیلم »بیگانه« 
)نامو( از آن خود کند.  »بیگانه« پیش از این در بخش فوروم هفتادمین جشنواره برلین 
حضور  داشــت. پژمان بازغی و نوید محمدزاده سرمایه گذاران این فیلم اند و مجریان 
طرح این پروژه محسن میمنت و مهدی میمنت بوده اند.  امسال قرار بود  نسخه ترمیم 
شده از سه فیلم از ساخته عباس کیارستمی شامل »بزرگداشت معلم«، »قضیه شکل اول، 
قضیه شکل دوم« و »دو راه حل برای یک مساله« نیز در بخش کلاسیک جشنواره هنگ 
کنگ به نمایش گذاشته شود اما این جشنواره هیچ نمایش فیزیکی و یا آنلاین نداشت.

بختیار پنجه ای بهترین بازیگر 
جشنواره فیلم هنگ کنگ شد
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ناگفته های سوسن پرور از نقش
 جدی »بوتاکس« و ترس از »اکرم«

گروه سینما و تلویزیون- سوسن 
پرور بازیگر شــناخته شده کمدی است. 
او با سریال »بزنگاه« رضا عطاران در سال 
۱3۸۷ شــناخته شــد و بعد از آن هم در 
فیلم هــا، مجموعه ها و برنامه های کمدی 
و طنز بیشــتر حضور پیدا کرد. حالا بعد 
از ســال ها، او برای اولین بار در یک نقش 
جدی در فیلم داســتانی بلند »بوتاکس« به 
کارگردانی کاوه مظاهری ظاهر شده است. 
فیلمی کــه به گفته خودش، ایده آل او در 
بازیگری بوده اســت. البته پیشنهاد نقش 
اکرم و بازی در این فیلم داســتان شنیدنی 
دارد که در در ادامه این مصاحبه که با ایسنا 

انجام شده است،می خوانید.
در مورد حضورتان در پروژه 
»بوتاکــس« بگویید. بــا توجه به 
عکس های شما در این فیلم به نظر 
می رسد شما به سراغ یک نقش جدی 
رفته اید، چه چیزی در وهله اول شما 

را ترغیب به قبول این نقش کرد؟
ایــن نقش جدی بود که به ســراغ 
مــن آمد، یعنی این که قبلًا به این موضوع 
فکر نکــرده بودم. در ابتدا کــه فیلم نامه 
برای من فرســتاده شــد و آن را خواندم، 
تصور کــردم کارگردان نقش کوتاهی که 
در فیلم نامه وجود داشــت را برای من در 
نظر گرفته است. چون این نقش موقعیتی 
داشــت که می توانستم آن را کمدی اجرا 
کنــم. به خصوص که به طورمعمول وقتی 
موقعیــت کمدی در فیلم نامه ها نوشــته 
می شــود، بیشــتر بار کمیک شــدن آن 
موقعیت بر دوش بازیگر اســت. بنابراین 
فکــر می کردم من را برای اجرای آن نقش 
انتخاب کرده اند و نام شخصیت را اشتباه 
به من گفته اند. بعد که متوجه شدم واقعاً مرا 
برای نقش اکرم در نظر گرفته اند، تعجب 
کردم. به این دلیل که ریسک بسیار بالایی 
داشت، مردم بسیار سخت چهره ای که در 
کمدی شناخته شده است را در کار جدی 
می پذیرند. حتی خاطرم هســت وقتی با 
آقای مظاهری گپ می زدیم به او گفتم ابتدا 
دور خوانی اولیه را انجام بدهیم، شاید که 
پشیمان بشوید. اما درنهایت در این پروژه 
ماندگار شدم. البته پذیرش این نقش اصلًا 

برایم راحت نبود. بســیار پافشاری کردم 
که شــما می توانید بازیگر بهتری را برای 
این نقش انتخاب کنید، چون نگران بودم. 
درهرصــورت هم کمــدی در خون من 
وجود دارد و هم اینکه من به عنوان بازیگر 
کمدی شناخته می شوم. ولی بالاخره اتفاق 

افتاد.
 شــما به عنوان بازیگر کمدی 
شــناخته می شــوید، فکر می کنید 
ایفای نقش های متفاوت و جدی چه 
تأثیری در کارنامه بازیگری شــما 
دارد؟ آیا شما هم بر این باور هستید 
که بازی بازیگران کمدی زمانی در 
ســینمای ایران دیده می شــود که 

نقش جدی بازی می کنند؟
به نظــرم تجربه بســیار فوق العاده 
ایســت. مثل این اســت که شما در حال 
طی مسیری هســتید، اگر همه این مسیر 
ســربالایی یا سرپایینی باشد، خسته کننده 
می شــود ولی اگر این مسیر متنوع باشد، 
هم سربالایی داشته باشد و هم سرپایینی، 
بیشتر لذت می برید. عمده لذت بازیگری 
هم در اجرای نقش های متفاوت اســت. 
اتفاقی که برای مــن کمتر می افتد، چون 
ما بیشتر کلیشه پرور هستیم. یعنی جدای 
از اینکــه حیطه کمدی همچنان برای من 
ماندگار اســت، نقش هایی هم که در این 
حیطه به من پیشنهاد می شود، بسیار شبیه 
به هم هستند. به همین دلیل سخت است 
که به عنوان یک بازیگر تفاوت در اجرای  
آن ها ایجاد کنید. البته در تئاتر بیشتر تجربه 
بازی نقش جدی را داشته ام ولی در بحث 
تصویر فقط یک بار قبل از فیلم »بوتاکس« 
در سریال »روزگار قریب« آقای کیانوش 
عیاری چند ســکانس دوست داشتنی، اما 
مختصر و مفید به شکل جدی بازی کردم. 
تجربه بازی در نقش اکرمِ فیلم »بوتاکس« 

برایم بسیار جذاب بود.
راســتش من به ایــن موضوع فکر 
نمی کنم که کارنامه هنری ام را پربار کنم یا 
بخواهم قدرت بازیگری ام را به مخاطبان 
نشــان بدهم. آنچه برای من مهم اســت 
خوشــحال بودن است، اینکه از بازی یک 
نقش لذت ببرم. ولی با این موضوع موافق 

هســتم که بازیگران کمدی در ســینمای 
ایــران با اجرای نقش جدی بیشــتر دیده 
می شــوند. مثلًا وقتی کــه رضا عطاران یا 
مجید صالحی یک نقــش تراژیک بازی 
می کننــد، ما کــه پیش ازایــن بازی های 
کمــدی آن ها را دیده ایــم از این تفاوت 
به شــعف می آییم و قابلیت های متفاوت 
بازیگری آن هــا را می بینیم. این موضوع 
کلًا جذاب اســت که بتوانید کلیشه ها را 
تغییر بدهید. طبیعی است که باعث بیشتر 
دیده شــدن هم می شود. ولی در کل اینکه 

بازیگران کمدی در فیلم های کمدی کمتر 
موردتوجه قرار می گیرند به دلیل کیفیت 
آثار کمدی ماست. چون کارهای کمدی 
که ساخته می شود بیشتر وابسته به بانمک 
بودن بازیگر هستند. البته می توانم بگویم 
امروز کمدی به ســمت خوبی رفته است 
و فیلم هایی ســاخته می شود که می توانیم 
آن ها را به عنوان نمونه خوب مثال بزنیم، 
مانند فیلم »مصادره« که می شــود به بازی 
همه بازیگران آن نمره خوبی داد. درواقع 
اگر کیفیت سینمای کمدی بالا برود بازیگر 
کمدی نیاز نیست که نقش جدی بازی کند 

تا دیده شود.
کاوه مظاهــری کارنامه قابل 
دفاعی در ســاخت فیلــم کوتاه و 
مستند دارد، ولی »بوتاکس« اولین 
فیلم بلند اوســت. چه نکاتی باعث 

شــد تا بــا او همــکاری کنید؟ این 
همکاری چطور بود؟

درواقع این شخصیت کاوه مظاهری 
بود که باعث شــد دلــم بخواهد در فیلم 
»بوتاکس« بازی کنم. می خواســتم با کاوه 
مظاهری کار کــردن را تجربه کنم. اولین 
چیــزی که همــکاری بــا او را برای من 
جذاب می کرد این بــود که او با انتخاب 
من برای نقش اکرم ریسک بزرگی می کرد. 
او شــخصیت اصلی فیلمش را به من که 
یک بازیگر شناخته شده کمدی هستم داد. 

نقشی که بسیار دور از من بود. برایم جذاب 
بــود که او چه چیزی در من دیده اســت 
که مرا برای این نقش انتخاب کرده است 

و چنین مســئولیت بزرگی را به من داده 
اســت. این نکته ای است که هنوز هم از 
او درباره اش سؤال می پرسم ولی جوابش 

مرا قانع نمی کند.
روزهــای اول چیزی از همکاری با 

کاوه مظاهری نمی دانســتم بیشتر تفاوت 
نقش برایم جــذاب بود، ولی بعد متوجه 
شدم چقدر همکاری با او فوق العاده است، 
او برای بازیگر وقت زیادی می گذارد، اهل 
گفت وگو اســت و آن قدر با من درباره ی 
شخصیت اکرم حرف زد تا توانستم خودم 
را در ایــن نقش رها کنم. رابطه خوبی که 
بین من، او و اکرم وجود داشت باعث شد 
تــا اعتمادبه نفس کافی برای ارائه نقش را 
داشــته باشم. میزان اعتماد او به من باعث 
شــد به شعف بیایم و تلاش کنم تا بیشتر 

از بهتریــن خودم را ارائه دهم تا باور او را 
خدشــه دار نکنم. نمی توانم این همکاری 
را توصیــف کنم، فقــط می توانم بگویم 
روزهایــی که در این فیلم به اجرای نقش 

پرداختم از عمر من حســاب نمی شــود. 
چون برای من پــر از ایده آل در بازیگری 
بود. هر بازیگــری رؤیایی دارد، ایده آلی 
دارد و ایــن رؤیا و ایــده آل برای من در 
»بوتاکس« اتفــاق افتاد. من لذت اصلی ام 

را در زمان فیلم برداری برده ام.
شما تنها بازیگر شناخته شده 
فیلــم »بوتاکس« هســتید، آیا این 
موضوع در بازی شــما تأثیرگذار 
بود و مســئولیت شما را نسبت به 

گروه افزایش داد؟
راستش تا همین لحظه که این سؤال 
را پرســیدی، به این موضوع فکر نکرده 
بودم که من تنها بازیگر شناخته شده فیلم 
»بوتاکس« هستم. به نظر من همه در این 
پروژه بهتریــن بودند و هیچ تفاوتی با 

من نداشــتند. من قضاوت کردن آدم ها را 
بر اساس اینکه چقدر شناخته شده هستند 
دوســت ندارم و همه ی تلاشم را همیشه 
می کنم تا در هنگام فیلم برداری کسی فکر 
نکنــد خودم را متفــاوت از بقیه می بینم. 
به نظرم همــه ی ما، آنجا بودیم تا بهترین 
خودمان را ارائه دهیــم و این نکته ای که 
درجــه هرکســی را مشــخص می کند. 
همکاری با همــه در »بوتاکس« برای من 

جذاب بود.
شما بازیگری هســتید که از 
گریم هــای متفاوت نمی ترســید. 
بهتر بگوییم گریم هایی که زیبایی 
شــما را پنهان می کنند، موقعیتی 
کــه بســیاری از بازیگــران آن را 
نمی پذیرنــد. در عکس های پروژه 
»بوتاکــس« هم، چنیــن گریمی از 

شما نمایان اســت. چطور از ایفای 
نقش هایی این چنینی نمی ترسید؟ 
تاکنــون چــه بازخوردهایــی از 

مخاطبان گرفته اید؟!

فقط می توانم بگویم نمی ترســم. 
شاید به این دلیل که بازتابی که قرار است 
گریــم از من ایجاد کند، برایم ترســناک 
نیست. اصلًا برایم مهم نیستند که بگویند 
سوســن پرور خودش زشت است یا در 
این نقش زشت شــده است. به این دلیل 
کــه ما قیافه خودمان را انتخاب نمی کنیم. 
هرکدام با قیافه ای به دنیا می آییم، بنابراین 
خوشگلی یا زشتی امتیازی به من نمی دهد. 
آنچه به من امتیاز می دهد کیفیت بازیگری 
من است. چون آن را کسب کرده ام. حتی 
به نظر من زشــت شــدن برای یک نقش 
بسیار شیرین است، من چنین تجربه ای را 
در ســریال »بزنگاه« داشتم. مهم این است 
کــه یک بازیگر بتواند نقش های متفاوتی 

بازی کند.
عکس های تســت گریمــم را که 

در صفحــه مجازی ام گذاشــتم، بســیار 
بازخوردهای خوبی از دوستان، همکاران 
و مردم گرفتم. مــردم هم واکنش خوبی 
نسبت به عکس ها داشتند. همه خوشحال 
بودند که من تجربه ســینمایی ام را با یک 
جایــگاه جــدی و ســنگین و یک نقش 
یــک تجربه می کنم. اصــلًا منتظر چنین 

بازخوردی نبودم.
آیا شما نسخه تمام شده فیلم را 
دیده اید؟ پیش بینی شما از استقبال 

منتقدان و مخاطبان چیست؟
بله فیلم را دیــدم. من در این حرفه 
یاد گرفتــه ام که چیزی را پیش بینی نکنم. 
چون کار ما غیرقابل پیش بینی است. فقط 
می توانم بگویم »بوتاکس« فیلمی است که 
من عاشقانه دوستش دارم و در آن عاشقانه 
بازی کردم. چون بعد از ســال ها، من در 
این فیلم حسی بازی کردم. سال ها بود که 
مخصوصــاً در تصویر فقط تکنیکی بازی 
می کردم و همیشه می دانستم که از من چه 
بازی می خواهند. نقش اکرم برایم متفاوت 
بود و من از اجرا کردن آن ترس داشتم. تنها 
آرزویی که برای این فیلم دارم این است که 

امیدوارم بدرخشد.
»بوتاکــس« اولین فیلــم بلند کاوه 
مظاهری است که پخش بین المللی آن به 
تازگی آغاز شده است. بخش هایی از این 
فیلم که ساخت آن در سال گذشته به اتمام 

رسید در آلمان فیلم برداری شده است.
سوســن پرور، مهدخــت مولایی، 
سروش سعیدی، محسن کیانی و مرتضی 
خانجانــی از بازیگران فیلــم »بوتاکس« 
هســتند. در خلاصه داستان این فیلم آمده 
اســت: »اکرم و آذر بــه همه می گویند که 
برادرشــان قاچاقی به آلمــان رفته و فعلًا 
ازش خبری ندارند. به مرور این »دروغ« در 
ذهن اکرم به یک واقعیت تبدیل می شود، 
تا حدی که شبانه روز را در انتظار برگشتن 

برادرش از آلمان، سپری می کند.«
فیلم »بوتاکس« تولید مشترک ایران 
و کاناداســت و با سرمایه گذاری محسن 
کیانی، ساسان ســعیدی، کاوه مظاهری، 
سروش سعیدی و گروه همراهان اندیشه 

ققنوس ساخته شده است.

گروه سینما و تلویزیون- سیدجواد 
هاشــمی با ابراز نارضایتی از تجربه اکران 
آنلاین فیلم هایش، به دلیل خسارت ناشی 
از دانلودهــای غیرقانونی، از مبلغ پرداختی 
از ســوی تلویزیون بابت خرید حق پخش 

»پیشونی سفید3« نیز انتقاد کرد.
ســیدجواد هاشــمی تهیه کننــده و 
کارگردان سینما درباره فعالیت های سینمایی 
خود گفــت: هرچند می خواســتم اکران 
»تورنادو« در سینماها ادامه داشته باشند، اما 
آن را به صورت آنلاین اکران کردم و متاسفانه 
نتیجه مثبتی از این کار نگرفتم، در واقع این 
کار برای من خروجی خوبی نداشــت چرا 
که دانلود غیرقانونی برای این فیلم سینمایی 
بسیار زیاد بود و همین مساله به فروش فیلم 
در اکران آنلاین ضربه زد.وی بیان کرد: البته 
برخــی می گویند که اکران آنلاین این فیلم 

فروش خوبی داشته است و بیش از ۲۰ هزار 
بازدیدکننده در اکران آنلاین داشتیم، اما پولی 
که از این اکران به دست آوردیم قابل مقایسه 
با هزینــه تولید نبود، به همین دلیل ترجیح 
می دهم دیگر این نوع از اکران را تجربه نکنم.

این بازیگر ســینما توضیح داد: پیش 
از ایــن قرار بود کــه ادامه اکران این فیلم در 
سینماها باشــد اما متاسفانه بعد از باز شدن 
ســینماها به این فیلم اکران مجدد ندادند، به 
من گفتند در این شرایط والدین بچه ها را به 
سینما نمی آورند و اگر فیلم اکران هم شود، 

کسی برای دیدن فیلم به سینما نمی آید.
وی ادامــه داد: در نهایــت دانلــود 
غیرقانونی »تورنادو« بیشتر از اکران آنلاین 
جواب داد، »پیشــونی سفید 3« هم بیش از 
۲۰۰ هزار دانلود غیرقانونی داشــت و این 
رقم، عدد بالایی اســت، من از پدر و مادرها 

این گلایه را دارم که به راحتی هم به بچه ها 
آموزش غلــط می دهند و هم به آنها دانلود 
غیرقانونی را یک سرقت فرهنگی به حساب 
می آید، یاد می دهند. علاوه بر آن پدر و مادرها 
می گویند فیلم های مورد علاقه را در سینما 
ببینیم اما تا نوبت بچه ها می شــود، تصمیم 
می گیرند که از دانلود غیرقانونی اســتفاده 
کنند.کارگردان فیلم »اختاپوس« تاکید کرد: 
بی شــک سینما در شرایط فعلی در معرض 
شکســتی بزرگ قرار دارد.وی ادامه داد: در 
حال حاضر ۲ فیلم سینمایی »جزیره فضایی« 
و »شــهر گربه های ۱« را آماده اکران دارم و 
نمی دانم چه تصمیمی برای اکران این فیلم ها 
بگیرم، متاسفانه در شرایط فعلی تلویزیون نیز 
با ما همراهی نمی کند و هیچ تبلیغ مناســبی 
بــرای این فیلم ها ندارد و بیشــتر آثاری که 
موردپسند خود است را در تلویزیون تبلیغ 

می کند.هاشــمی گفت: در چنین شرایطی 
کــه از هیچ کجا حمایتی دریافت نمی کنیم 
حیات ســینمای کــودک چگونه می تواند 
ادامه پیدا کرده و نفس بکشــد، متاســفانه 
هیچکس توجهی به این شــرایط نمی کند. 
به عنوان یک کارگردان و تهیه کننده سینمای 
کودک از شــرایط فعلی خسته شده ام چرا 
که بدهکاری های من برای ساخت فیلم ها 
زیاد شــده اســت و تنها چیزی که از تولید 
فیلم کودک به من می رسد رضایت و لذت 
مخاطب از دیدن این فیلم ها اســت که البته 

برای من بسیار مهم است.
وی با اشــاره به خرید »پیشونی سفید 
3« توسط تلویزیون توضیح داد: تلویزیون 
در حــال حاضر »پیشــونی ســفید 3« را با 
۱3۰ میلیون تومان خریداری کرده اســت 
که این مبلغ حتی دســتمزد یک بازیگر این 

فیلم نیست، اگر می خواستم با وضعیت 
اقتصادی فعلی »پیشــونی ســفید 3« را 
بســازم بایــد ۵ میلیارد تومــان هزینه 
می کردم آن وقت تلویزیون برای خرید 
حــق پخش این فیلم فقط ۱3۰ میلیون 

تومان پرداخت کرده است.
هاشــمی در پایــان 
فعالیت های  درباره دیگر 
خود گفت: یک پیشنهاد 
برای ســاخت ســریال 
خانگــی دارم که شــاید 
»پیشونی سفید« ۴ تا ۱۶ 
را به صورت ســریال 

جلوی دوربین ببرم 
تصمیم  هنوز  که 
نهایــی برای این 

کار نگرفته ام.

جواد هاشمی مطرح کرد؛

تلویزیون فیلم ۵ میلیاردی ام را ۱۳۰ میلیون خرید!

سوسن پرور از بازی در فیلم بوتاکس در یک نقش جدی گفت و تاکید کرد:راستش من به این موضوع فکر نمی کنم که کارنامه هنری ام را 
پربار کنم یا بخواهم قدرت بازیگری ام را به مخاطبان نشان بدهم. آنچه برای من مهم است خوشحال بودن است، اینکه از بازی یک نقش لذت 

ببرم. ولی با این موضوع موافق هستم که بازیگران کمدی در سینمای ایران با اجرای نقش جدی بیشتر دیده می شوند.

گروه سینما و تلویزیون- ریدلی 
اســکات فهرســت بازیگــران فیلــم 
بعدی اش را با پیوســتن رابرت دنیرو، 
آل پاچینــو، جرد لتو، آدام درایور، جک 

هیوستون و ریو کارنی کامل کرد.
گرچــه ریدلــی اســکات هنوز 
فیلمبــرداری درام تاریخــی »آخرین 
دوئــل« خود را به پایــان نبرده، اما دارد 
ســتارگان برجســته ای را بــرای فیلم 

بعدی اش انتخاب می کند.
شــنیده شــده رابرت دنیرو، آل 
پاچینــو، آدام درایور، جــرد لتو، جک 
هیوستون و ریو کارنی قرار است به فیلم 
بعدی اسکات یعنی »گوچی« بپیوندند و 
به این منظور در حال مذاکره با استودیو 

ام جی ام هستند.

تاکنون تنها لیدی گاگا برای ایفای 
نقش پاتریســیا رجانی، همســر سابق 
مائوریزیــو گوچی که نوه گوچی طراح 

مد ایتالیایی بود انتخاب شده است. 
وی در قتل مائوریزیو روی پلکان 
جلــوی دفترش در ســال ۱۹۹۵ نقش 
داشــت و در نهایت به ۱۸ ســال زندان 
محکوم شــد و سال ۲۰۱۶ از زندان آزاد 

شد.
این نخســتین پــروژه لیدی گاگا 
پــس از بازی در فیلم »ســتاره ای متولد 
شــده است« محســوب می شود که در 

برابــر بردلی کوپر در ســال ۲۰۱۸ در 
آن نقش آفرینــی کرد و برای آن با ترانه 

»Shallow« برنده اسکار شد.
ام جی ام در ماه آوریل امتیاز ساخت 
فیلم »گوچی« را به دســت آورد تا تولید 
آن را پس از ساخته شدن »آخرین دوئل« 
شروع کند. فیلمبرداری این فیلم از هفته 

آینده شروع می شود.
از مدت ها پیش جیانینا اســکات 
همســر ریدلی اســکات قصد داشت 
تا فیلمی ســینمایی درباره سرنوشــت 
خانــواده گوچی بــه عنــوان یکی از 

مشــهورترین خانواده های طراح مد و 
قتل نوه این طراح مد ایتالیایی بسازد.

همسر اســکات خود تهیه کننده 
و بازیگر اســت و بیش از همه با ایفای 
نقش همسر ماکسیموس که راسل کرو 
نقش وی را در فیلم »گلادیاتور« ایفا کرد 

شناخته می شود.
جدیدترین فیلم ریدلی اســکات 
»همه پول های دنیا« درباره زندگی گتی 
و درامی درباره آدم ربایی نوه وی بود که 
نامزدی اســکار را برای بازی کریستوفر 

پلامر در نقش گتی دریافت کرد.
فیلمنامــه »گوچــی« را روبرتــو 
بنتیوینا با افتباس از کتاب »خانه گوچی« 
نوشته است. ریدلی اسکات و همسرش 

تهیه کننده این فیلم هستند.

مذاکره برای »گوچی« ادامه داد؛

پاچینو و دنیرو در فیلم تازه ریدلی اسکات
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راســتش مــن به این موضــوع فکر نمی کنم کــه کارنامه هنــری ام را 
پربــار کنم یا بخواهم قــدرت بازیگری ام را به مخاطبان نشــان بدهم. 
آنچه برای من مهم اســت خوشــحال بودن اســت، اینکــه از بازی یک 
نقــش لذت ببــرم. ولی بــا این موضوع موافق هســتم کــه بازیگران 
کمدی در ســینمای ایران با اجرای نقش جدی بیشــتر دیده می شــوند.

گروه سینما و تلویزیون -  هادی مرزبان معتقد است، در شرایط سخت زندگی، 
می توانیم از کودکان الگو بگیریم.

او می گوید: وقتی بچه ای زمین می خورد، درســت است که اول گریه می کند و 
درد دارد ولی بعد از چند دقیقه، خاک را از روی لباس خود می تکاند و بلند می شود 
و دوباره بازی خود را از ســر می گیرد. این هنرمند با ســابقه تئاتر از امیدوار ماندن در 

شرایطی سخن گفت که همه چیز انسان ها را به سمت نومیدی می برد.
او توضیح داد: هیچ بچه ای بعد از زمین خوردن، در همان حالت نمی ماند بلکه 
بعد از چند دقیقه درد و گریه، دوباره به بازی و شــیطنت مشــغول می شــود. ما آدم 

بزرگ ها هم می توانیم از بچه ها الگو بگیریم.
این کارگردان ادامه داد: هرچند این روزها شــرایط دشواری داریم بخصوص 
هنرمندان با وضعیت پیچیده ای رو به رو هستند و طبیعی است دچار یاس و نومیدی 
شوند. درست است که کرونا، بحرانی جهانی است ولی شاید یکی از دلایل نومیدی 

هنرمندان ما، به سیاستگذاری های هنری کشورمان هم برمی گردد.
مرزبان افزود: بچه های تئاتری همیشــه شور و هیجان بسیاری برای کار کردن 
دارند. آنان مانند چشمه ای هستند که وقتی از یک سو، خاک به آن می ریزد، از سوی 

دیگر راه خود را می یابد و دوباره جاری می شود.
او در پاســخ به این ســخن که چگونه می توان در این وضعیت، هنرمندان را به 
امیدوار بودن ترغیب کرد، توضیح داد: شــاید در گام اول، رفتن به ســمت تله تئاتر 
بد نباشــد. هم تا حدودی جای خالی تئاتر پر می شــود و هم فضایی برای اشــتغال 
هنرمندان ایجاد می شود تا دست  کم، دغدغه های اقتصادی شان کمتر شود. به هر حال 
باید راه هایی برای کســب درآمد هنرمندان تئاتر پیدا کنیم. نمی توانیم آنان را به حال 

خود رها کنیم بلکه باید در اندیشه راه های دیگری باشیم تا از این بحران بگذریم.
کارگردان نمایش های »لبخند باشکوه آقای گیل« و »پلکان« یادآوری کرد: تئاتر 
برای ما فقط شغل نیست بلکه عشق ماست و اطمینان دارم کار ما ادامه خواهد داشت.
مرزبان گفت: شــخصا هرگز بدبین نبوده ام و دورنمای روشــنی برای تئاترمان 
می بینم. بخصوص جوانانی داریم که هر روز به این دریای خروشــان می پیوندند و 

حضورشان، امید بخش است.
او با بیان اینکه هنرمندان تئاتر، عاشــق ترین اقشــار هستند، افزود: تئاتر، عشق 
می خواهد. خوب است روزهایی را به یاد بیاوریم که در جشنواره های فجر، هنرمندان 
تئاتر عاشقانه دکور می زدند و نور نمایش های خود را تنظیم می کردند. آنان با وجود 
فشار کاری بالا، هرگز احساس خستگی نمی کردند و برای اجرای نمایش های خود 
ســنگ تمام می گذاشتند. مرزبان خواســتار توجه هر چه بیشتر مدیران با هنرمندان 
تئاتر شــد و گفت: هنرمندان تئاتر همیشه مانند سربازان آماده به خدمت هستند ولی 
خوب اســت مسئولان، از این عشق استفاده کنند و نه سوءاستفاده. چراکه هنرمندان 
تئاتر هرگز نتوانســته اند از این راه گذران زندگی کنند و همیشــه صورت خود را با 

سیلی سرخ نگه داشته اند.
او در پایان گفت: شــاید دوره کرونا، فرصت مناســبی باشد که به امنیت شغلی 
هنرمندان بیشــتر از گذشــته توجه کنیم. به هر حال همه ما امید داریم که این دوره 
می گذرد و ســالن های تئاتر دوباره جان می گیرند و چه بهتر که از امروز فکری برای 
بهبود وضعیت معشــیت تئاتری ها کنیم تا ایــن دوره کرونا برکتی برای هنرمندان ما 

داشته باشد.

چگونه در اوج سختی ها امیدوار 
بمانیم


